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Protokół Nr III/24 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 28 czerwca 2024 roku 

 

Otwarcia III sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1301 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, Panią 

Zastępczynię Burmistrza, Skarbnik i Sekretarza, sołtysów, radnych Rady Miejskiej 

w Karlinie, jak również wszystkich zaproszonych gości. Jednocześnie 

Przewodnicząca przypomniała wszystkim obecnym, iż w celu wypełnienia obowiązku 

wynikającego z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym obrady sesji Rady Miejskiej w Karlinie są transmitowane na żywo 

w Internecie, oraz że pełny obowiązek informacyjny znajduje się na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 14 podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad. Nieobecny był Pan Tomasz Pączek Radny Rady Miejskiej 

w Karlinie (załącznik nr 1. do protokołu). 

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś 

propozycje zmian do porządku obrad? 

 

Zmieniło się quorum o godzinie 1304 do obrad dołączył Pan Tomasz Pączek 

Radny Rady Miejskiej w Karlinie. Obecnych było 15 radnych. 

 

Burmistrz Karlina Pan Piotr Woś poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania 

azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Karlino na lata 2014-2032”. 

Następnie Burmistrz poprosił także o wprowadzenie dwóch projektów uchwał 
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w związku z tym, że zostali wybrani na nową kadencję sołtysi: w sprawie zarządzenia 

poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości od osób 

fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów oraz 

w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 

„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Karlino na lata 2014-2032” został przesłany do Radnych na skrzynki email dnia 

24.06.2024 r., a dnia 25.06.2023 r. i 26.06.2024 r. na posiedzeniach stałych komisji 

radni otrzymali projekt w wersji papierowej. Projekt uchwały w sprawie zarządzenia 

poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości od osób 

fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów oraz 

w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów  zostały przesłane 

do Radnych na skrzynki email dnia 27.06.2024 r., a dzisiaj radni otrzymali projekty 

w wersji papierowej. 

 

Nie zostały zgłoszone inne propozycje zmian do porządku obrad. Zatem radni 

przeszli do głosowania.  

 

Za wprowadzeniem do porządku jako punkt 7e) projektu uchwały zmieniająca 

uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Karlino na lata 2014-2032” głosowało 15. 

radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 2. do protokołu). 

 

Za wprowadzeniem do porządku jako punkt 7f) projektu uchwały w sprawie 

zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 

nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia terminu 

płatności dla inkasentów głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 

 

Za wprowadzeniem do porządku jako punkt 7g) projektu uchwały w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów 

głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 4. do protokołu). 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Raport o stanie gminy za 2023 rok. 
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a) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Karlina.  

6. Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Karlino na rok 2023, 

sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji 

kultury oraz informacji o stanie mienia Gminy Karlino w roku 2023. 

a) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Karlino na dzień 31 grudnia 2023 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Karlino na rok 2023, 

b) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Karlino na rok 2023. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2024, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024-2033, 

c) wyrażenia woli na kontynuowanie członkostwa Gminy Karlino w Mieleńskiej 

Lokalnej Grupie Rybackiej w okresie programowania 2021-2027, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu 

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Karlino na lata 2014-2032”, 

f) zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 

nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia terminu 

płatności dla inkasentów, 

g) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Zakończenie III sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z II sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 
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uwzględnione, a następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

 

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

 

Za przyjęciem protokołu z II sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z II sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęło sprawozdanie z realizacji programu 

współpracy Gminy Karlino z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2023 rok. Ponadto Radni Rady 

Miejskiej otrzymali uwagę z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie 

dotyczącą uchwały Nr II/10/24 z dnia 27 maja 2024 r. zmieniająca uchwalę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 2024. RIO przesłało także uchwałę Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 18 czerwca 

2024 roku w sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady miejskiej 

w Karlinie w sprawie absolutorium. 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? 

 

Pani Karolina Pawłowska Radna Rady Miejskiej w Karlinie poprosiła o zabranie 

głosu i powiedziała, że niedługo będzie rocznica 900-leci wizyty biskupa Ottona 

z Bambergu na pomorzu. W związku z tym mieszkańcy Lubiechowa postawili 

kapliczkę i Radna Rady Miejskiej w Karlinie zaprosiła wszystkich na uroczysta mszę 

świętą z udziałem biskupa 20.07.2024 r.  na godzinę 16:00, na której odbędą się 

uroczystości związane z poświęceniem kapliczki. 
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Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina wręczył nagrody Burmistrza Karlina dla 

najlepszych uczniów gminy Karlino. Wraz ze swoją Zastępczynią oraz 

Przewodniczącą Rady Miejskiej kolejno poprosili wyróżnione osoby o wystąpienie 

i wręczyli pamiątkowego dyplomy. W dalszej części tego punktu Burmistrz wraz z 

Przewodniczącą Rady Miejskiej Panią Beatą Klepuszewską wręczyli dyplomy 

gratulacyjne dla Sołtysów kadencji 2024-2029. Złożono również podziękowania na 

ręce tych, którzy pełnili swoją funkcję w ubiegłej kadencji. Podziękowania złożył 

również były Burmistrz Karlina Pan Waldemar Miśko. 

 

Pan Waldemar Miśko, Prezes Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Szczecinie podziękował za zaproszenie oraz w swoim 

imieniu złożył gratulacje i podziękowania dla Sołtysów. Jak wspomniał z Panią 

Barbarą Świeczką, byłą Sołtys Sołectwa Zwartowo pracował ponad 26 lat. Na koniec 

swojego wystąpienia Pan Prezes pogratulował także wszystkim wyróżnionym 

wcześniej uczniom. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Beata Klepuszewska zarządziła 5 min 

przerwy. 

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie zgłoszono żadnych wniosków ani informacji, zatem radni przeszli do następnego 

punktu. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy w okresie 

międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 6. do protokołu). 

Następnie Burmistrz powiedział, że Gmina Karlino wspólnie z Gminą Białogard 

uczestniczyła w rywalizacji aktywne miasto rowerowej stolicy Polski i Burmistrz 

cieszy się, że mieszkańcy się bardzo zaangażowali w tą akcję i pomagali wykręcić 

jak najwięcej kilometrów. Na początku czerwca tj. 2-go odbyły się zawody wędkarskie 

z okazji dnia dziecka i w związku z tym Burmistrz podziękował Karlińskiemu 

Towarzystwu Wędkarskiemu „Srebro Parsęty” za organizację tego wydarzenia. 

Następnego dnia odbyła się uroczystość upamiętniająca 35 rocznicę pierwszych 

wolnych wyborów w powojennej Polsce. W tej uroczystości brał udział m. in 
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Wojewoda Zachodniopomorski, Pani Anna Sztark i inni uczestnicy tamtych 

wydarzeń. Wydarzenie to organizował Zespół Szkół w Karlinie za co należą im się 

ogromne podziękowania. W okresie od ostatniej sesji Rady Miejskiej odbył się także 

w Karlinie Konwent Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Województwa 

Zachodniopomorskiego. Jest to ciało nieformalne, które zrzesza włodarzy po to, aby 

wspólnie obradować na sprawami samorządowymi. Był to pierwszy konwent po 

wyborach samorządowych. Burmistrz Pan Piotr Woś poinformował, że zostało mu 

powierzone stanowisko Przewodniczącego Konwentu, za co również serdecznie 

podziękował. W muzeum Ziemi Karlińskiej odbyła się żywa lekcja historii. Burmistrz 

nawiązał również do imprezy, która odbiła się szerokim echem wśród sportu, a była 

to gala boksu Rocky Boksing Night w Homanit Arenie w Karlinie. Było to wydarzenie, 

w którym brało udział 4 zawodników z gminy Karlino, w tym walka bokserska gali 

o pas Międzynarodowego Mistrza Polski Mateusza Polskiego. Pan Piotr Woś 

wspomniał również, że w Karlińskim Ośrodku Kultury można oglądać wernisaż 

wystawy fotograficznej „Takie jest życie, taki jest świat”. W dalszej części swojego 

wystąpienia Burmistrz Karlina podziękował wszystkim, którzy zaangażowali się w 

organizację oraz brali udział w Biegu Papieskim. Wzięło w nim udział ponad 600 

dzieci i ponad 200 zgłoszonych zawodników. Jak wspomniał Burmistrz, cieszy się, że 

ta impreza w dalszym ciągu przyciąga tylu chętnych do uczestniczenia oraz 

kibicowania. Na koniec swojego wystąpienia Pan Piotr Woś nie mógł zapomnieć o 

szczególnych podziękowaniach za organizację Nocy Świętojańskiej zorganizowanej 

na przystani kajakowej „Wodnik” w Karlinie. Było to wydarzenie, w którym 

zorganizowanych było moc atrakcji dla najmłodszych, jak i również tych starszych.  

W ramach tej nocy odbył się także turniej miast wraz z partnerami z Wolgast  

i Dargun. Widać było, że chętnie w tej imprezie uczestniczyli także mieszkańcy 

pobliskich okolic, nie tylko gminy Karlino. Burmistrz poinformował także, że Sołectwo 

Witolub, Syrkowice oraz Zwartowo otrzymało granty sołeckie. Do wszystkich tych 

sołectw trafi kwota po 15 000 zł z Urzędu Marszałkowskiego, a Gmina Karlino dołoży 

wkład własny do realizacji zgłoszonych projektów. Na koniec Burmistrz zaprosił na 

spławikowe zawody wędkarskie o Puchar Burmistrza Karlina i zaprosił wszystkich do 

uczestnictwa organizowanych przez Karliński Ośrodek Kultury oraz Zarząd Obiektów 

Sportowych, Turystycznych i Rekreacyjnych wszelkich aktywności dla dzieci 

i młodzieży w czasie wakacji letnich. 
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Radni nie mieli pytań do przedstawionego sprawozdania.  

 

5. Raport o stanie gminy za 2023 rok. 

Raport o stanie gminy za 2023 rok został załączony do protokołu (załącznik nr 7. 

do protokołu). 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina przedstawił raport o stanie gminy za 2023 rok 

w formie prezentacji, która została załączona do protokołu (załącznik nr 8. 

do protokołu). 

 

Radni nie mieli więcej pytań do przedstawionej prezentacji. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, iż do Biura Rady nie wpłynęło żadne zgłoszenie od mieszkańców 

o chęci wzięcia udziału w debacie nad raportem o stanie Gminy Karlino za 2023 rok. 

 

a) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Karlina. 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,   

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr III/22/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 czerwca 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu). 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina poprosił o zabranie głosu i podziękował w tym 

miejscu Panu Waldemarowi Miśko i powiedział, że te wotum zaufania należy się 

również jemu, bo to on był Burmistrzem w roku 2023. 
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6. Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Karlino na rok 2023, 

sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego samorządowej 

instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia Gminy Karlino w roku 2023. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Karlino na rok 2023, sprawozdanie 

roczne z wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury oraz 

informacja o stanie mienia Gminy Karlino w roku 2023 zostało załączone 

do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 

 

a) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Gminy Karlino na dzień 31 grudnia 2023 r. wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Karlino na rok 2023, 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr III/23/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 czerwca 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11. do protokołu). 

 

b) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Karlino na rok 2023. 

Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr III/24/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 czerwca 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie Pani Beata Klepuszewska w tym 

miejscu złożyła Panu Burmistrzowi oraz Pani Skarbnik Lucynie Szymeckiej gratulacje 

oraz życzyła dalszych sukcesów. Przewodnicząca pogratulowała również Panu 

Waldemarowi Miśko, gdyż to absolutorium również w pewnym sensie jest dla niego. 

Następnie delegacje przedstawicieli z Zakładu Oświaty w Karlinie i kierownicy 

gminnych jednostek organizacyjnych pogratulowali Burmistrzowi z tytułu 

otrzymanego absolutorium. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina podziękował za jednomyślne głosowanie radnym. 

Podziękował całemu zespołowi, z którym współpracuje, Panu Waldemarowi Miśko, 

Pani Magdalenie Jaworskiej-Dużyńskiej, Sekretarzowi, Skarbnik oraz wszystkim 

kierownikom jednostek i pracownikiem. Podziękowania współpracy złożył również 

służbom mundurowym. Dodatkowo Burmistrz powiedział, że nie będziemy zwalniać 

tempa i będzie robić wszystko, by w Gminie żyło się dobrze. 

 

Pan Waldemar Miśko Prezes WFOŚiGW oraz były burmistrz podziękował, że w 

dalszym ciągu się o nim pamięta. Podziękował wszystkim oraz dodał, że przez te 

wszystkie lata udało się zbudować bardzo fajny zespół. Pan Waldemar Miśko 

dołączył się do podziękowań Burmistrza Wosia i powtórzył, że są po to by budować 

potencjał całej gminy. Jak stwierdził, do tej pory się to udaje. Były ciężkie lata, ale 

zawsze sobie poradziliśmy, więc wierzy w to, że w każdej sytuacji sobie poradzimy. 

Jak podkreślił, w dalszym ciągu mówi „my”, gdyż nadal czuje się częścią tej 

społeczności i zawsze, gdy tylko będzie mógł pomóc w jakiś sposób to pomoże. Na 

koniec Pan Prezes życzył wszystkim wszystkiego dobrego oraz dodał, że wie, że 

Gmina jest w dobrych rękach. 

 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2024, 
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Wszystkie komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały projekt uchwały 

pozytywnie. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 14, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 1, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr III/25/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 czerwca 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2024-2033, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 12, 

liczba głosów „przeciwnych” – 1,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr III/26/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 czerwca 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

c) wyrażenia woli na kontynuowanie członkostwa Gminy Karlino w Mieleńskiej 

Lokalnej Grupie Rybackiej w okresie programowania 2021-2027, 

 

Pan Bogusław Adamow Dyrektor Biura Mieleńskiej Lokalnej Grupy Rybackiej 

przedstawił prezentację dotyczącą działalności i współpracy Mieleńskiej Lokalnej 

Grupy Rybackiej. Prezentację załączono do protokołu (załącznik nr 15. do protokołu). 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr III/27/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 czerwca 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 16. do protokołu). 

 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr III/28/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 czerwca 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 17. do protokołu). 

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu usuwania azbestu 

i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Karlino na lata 2014-2032”, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr III/29/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 czerwca 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 18. do protokołu). 

 

f) zarządzenia poboru podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od 

nieruchomości od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów, określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz 

wyznaczenia terminu płatności dla inkasentów, 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr III/30/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 czerwca 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 19. do protokołu). 

 

g) zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów, określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso oraz wyznaczenia terminu płatności dla 

inkasentów. 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15. radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr III/31/24 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 28 czerwca 2024 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 20. do protokołu). 

 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zwróciła 

się z pytaniem, czy radni mają do złożenia na piśmie jakieś interpelacja 

lub zapytania? 

 

Pani Barbara Kościukiewicz Radna Rady Miejskiej w Karlinie złożyła interpelację 

na piśmie w imieniu mieszkańców ul. Szymanowskiego w Karlinie. Ksero interpelacji 

załączono do protokołu. (załącznik nr 21. do protokołu). 

 

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego poprosił o zabranie 

głosu i zapytał, czy na ul. Koszalińskiej i ul. Kołobrzeskiej koło jego zakładu będzie 

zamontowany monitoring? Ma okazję obserwować tam zachowania kierowców i nie 

ma tam zachowanego bezpieczeństwa. Proceder jaki ma tam miejsce jest nie do 

przyjęcia. Kierowcy poruszający się droga do Koszalina nagminnie poruszają się 

z za dużą prędkością. Poprosił Komendanta Straży Miejskiej o interwencję w tej 

sprawie, gdyż już niejednokrotnie to zgłaszał i nie ma z ich strony reakcji w tym 

zakresie. Poprosił, żeby szczególnie na wysokości komisu Automobile były 
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przeprowadzane kontrole. Kolejna uwagą Radnego Rady Powiatu było to, że na 

ścieżce edukacyjnej jest straszny bałagan i jest ona jak stwierdził „wysypiskiem 

śmieci”. Radny Zapytał w tym miejscu, czy ta ścieżka jeszcze funkcjonuje? Dodał, że 

nie chodzi mu o wykoszenie, ale o tablice, które zostały niszczone poprzez warunki 

atmosferyczne. Informował już dawno osoby, które są odpowiedzialne za to, ale nikt 

nie zainterweniował i nic nie zrobił w tym zakresie. Zaapelował do zarządców, żeby 

były te sprawy już załatwione i doprowadzone to do stanu funkcjonalnego. Na koniec 

Radny zwrócił się do kierownika Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska, żeby uwagi, które mu przekazał będąc w poniedziałek były 

uwzględnione i żeby pochylić się nad nimi. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie upomniała 

Pana Radnego, że jest to punkt, w którym interpelacje radni powinni składać na 

piśmie i prosi, żeby to zrobił. Punkt wolne wnioski i informacje był dużo wcześniej. 

 

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego wtrącił się i powiedział, 

że wszystkie informacje i uwagi, jakie teraz przedstawił zostały zgłoszone właśnie 

w poniedziałek do Pana Pawła Filipowicza. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie upomniała 

po raz kolejny, że takie sprawy trzeba załatwiać na piśmie. Przewodnicząca pouczyła 

i zaproponowała, żeby przeczytać Statut Gminy Karlino, jakie są prawa i obowiązki 

radnego i w jakim punkcie co można zgłaszać. W tym punkcie wszystkie interpelacje 

i zapytania należy składać na piśmie. Jest punkt wolne wnioski i informacje i tam 

można zabrać głos i mówić przez 10 minut. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina poprosił o zabranie głosu i zwrócił się 

do Radnego Rady Powiatu Pana Marka Anusza i powiedział, że powinien dobrze 

wiedzieć, jak funkcjonuje samorząd, ponieważ jest radnym powiatowym nie pierwszą 

kadencję.  Poprosił by wszelkie sprawy formalne zgłaszać na piśmie, a jeśli nie ma 

interwencji w ich zakresie poprosił, żeby takie incydenty zgłaszać bezpośrednio 

również do niego. 
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Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie dodała, że 

są ważniejsze sprawy, którymi Radny się nie zajmuje, jak droga powiatowa 

w Zwartowie. Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej przywołała Radnego 

Anusza do porządku i jeszcze raz poinformowała, że nie jest to punkt na takie 

dyskusje. 

 

Pan Marek Anusz Radny Rady Powiatu Białogardzkiego wtrącił się i powiedział, 

że dobrze zna drogę służbową i niejednokrotnie zgłaszał pewne sprawy do np. do 

Komendanta Straży Miejskiej i nie było interwencji w tym zakresie. Jak podkreślił, 

dobrze zna Statut i wie, jak postępować. Do tej pory jego uwagi i prośby były 

ignorowane, dlatego postanowił sobie pozwolić dzisiaj na takie wystąpienie. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

powiedziała, że nie zgadza się w tym i przerwała dyskusję. 

 

Radni nie mieli więcej do zgłoszenia na piśmie żadnych zapytań ani interpelacji. 

 

9. Zakończenie III sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu 

26.06.2024 r. podziękowała za przybycie i udział radnych w sesji i o godzinie 

1505 dokonała zamknięcia III sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

 

 

Protokołowała: 

Agata Anielska 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 

 


